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Protokół 1/18 

z posiedzenia Komisji skarg, wniosków i petycji odbytego w dniu 7 grudnia 2018 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta Biłgoraj w godzinach 1700 - 1730. 

  

W posiedzeniu Komisji wzięli udział członkowie Komisji – zgodnie z załączoną do niniejszego protokołu 

listą obecności. 

Marcin Rajmund Mura – Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia: 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad i przedstawienie porządku posiedzenia 

4. Sprawy różne 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1.   

Marcin Rajmund Mura przedstawił zadania jakie wynikają ze statutu Miasta Biłgoraj w sprawach pracy 

Komisji: 

 Komisja nie opiniuje budżetu miasta Biłgoraj. Wszyscy członkowie Komisji są członkami innych 

Komisji, które zobligowane są do opiniowania budżetu miasta Biłgoraj. 

 Zgodnie ze Statutem Miasta Biłgoraj Komisja spotykać się musi nie rzadziej niż raz na kwartał.  

W innych przypadkach w ramach potrzeb – jeżeli wpłyną od mieszkańców miasta skargi wnioski 

lub petycje. Komisja musi ściśle współpracować z Komisją Rewizyjną.   

 Pierwsze sprawozdanie z prac Komisji będzie składane Przewodniczącemu Rady na koniec roku 

2019 z uwagi na to iż jest to nowy twór i Komisja na chwilę obecną nie ma zagadnień, które 

może złożyć do Przewodniczącego Rady Miasta.   

 Plan pracy Komisji przedstawiony jest członkom i złożony będzie do Przewodniczącego Rady 

Miasta.  

Komisja jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji skarg, wniosków i petycji.  

 

Ad. pkt 2 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z pismem pana Seroki dotyczącego zwolnienia z podatku  

od nieruchomości. Komisja orzekła, że tym tematem nie będzie się zajmować z uwagi na to iż nie jest  

to w kompetencjach Komisji. 

Ad. pkt 3      

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Komisja zakończyła posiedzenie. 

 

 

 Przewodniczący Komisji 
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